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__________________________________________________________________________________ 
Op 1 november 2018 ontvingen wij tijdens de raadsvergadering aantal vragen van Pro Actief Goirle - 
over buslijn 2. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord. 
 

Wijziging dienstregeling Arriva in Goirle en Riel. Verzoek aan het college; 
1. Te komen tot een norm voor een acceptabele loopafstand tot het openbaar busvervoer. 
De gemeente Goirle hanteert als norm voor de loopafstanden vanaf de bushalte een straal van 800 
meter. Deze norm wordt tevens toegepast door de WMO als loopafstand voor mindervalide reizigers 
vanaf de bushalte. 
 

2. Alle haltes in Goirle en Riel op de norm voor loopafstand te toetsen. 
Zie hiervoor bijlage 1. 
 

3. Afspraken te maken met de busvervoerder en de provincie waardoor openbaar vervoer 
weer aantrekkelijker wordt voor onze burgers. 
Het maken van afspraken over het openbaar vervoer met de vervoersmaatschappij(en) vindt plaats 
via de provincie Noord-Brabant (tijdens het TOT overleg). De gemeenten zijn niet bevoegd om 
afzonderlijk en buiten het TOT overleg om afspraken te maken met de vervoerder(s). 
 
De gemeenten krijgen ieder jaar bij het presenteren van het nieuwe exploitatieplan van komend jaar 
de mogelijkheid om hun voorstellen en/of eventuele bezwaren tegen de voorgestelde plannen 
bekend te maken aan de vervoerder(s).   
 
Het maken van een individuele afspraak met de vervoerder van het openbaar vervoer (Arriva) 
behoort niet tot de mogelijkheden, anders dan via de provincie (TOT-overleg) of door middel van het 
indienen van een bezwaar. 
 
Echter, de gemeente Goirle heeft op eigen initiatief een tweetal programma’s opgesteld ter 
bevordering en stimulering van het gebruik van openbaar vervoer binnen de gemeente Goirle. Dit 
zijn; 
-Het organiseren van een “opstap OV-dag” op 1 juli 2019. 
-Deelname aan de pilot voor het regiovervoer “reiskoffer”. 
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4. Afspraken te maken met de Buurtbusvereniging Hilvarenbeek over aanpassing van de 
lijn 295, zodanig dat de bushalte bij het St. Elisabeth Ziekenhuis wordt aangedaan. 
De buslijn 2 rijdt al langs het ETZ St Elisabeth. Verdere afspraken zijn dan ook niet nodig. 

 
5. Te komen met een feitenrelaas, waarin helder wordt aangegeven hoe de communicatie 
en besluitvorming tussen de gemeente Goirle, de busvervoerder en de provincie zijn 
verlopen. Dit met als doel om te leren, zodat een dergelijke situatie in de toekomst niet 
meer voorkomt. 
Zie bijlage 2. 
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